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ZAPISNIK 

SA 17. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 18.07.2022. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 08:18   sati. 

 

Nazočni vijećnici: Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, Tihomir Glavurtić, Zvjezdana 

Jelinčić, Antonio Burica i Ćiril Kalebić. 

 

Izostanak opravdali vijećnici Luka Burica i Anton Purtić. 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Ad 1.)  Usvajanje dnevnog reda 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje predloženi 

 

Dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća 

3. Vijećnička pitanja 

4. Odluka o dodjeli javnih priznanja           

5. Provedba čl.28 Statuta Općine Šolta u dijelu koji se odnosi na predlaganje i biranje članova 

upravnih tijela i  nadzornih odbora  glavnoj skupštini odnosno skupštini trgovačkog društva u 

kojem Općina ima dionice ili udjele u vlasništvu. 

6. Odluka o imenovanju Etičkog odbora 

7. Odluka o imenovanju Vijeća časti 

8. Zaključak o pokretanju postupka izrade UPU Komunalno servisne zone sa reciklažnim dvorištem   

9. Razno 

 

Dnevni red usvaja se JEDNOGLASNO. 

 

 

Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća 

 

Zapisnik 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta usvojen je JEDNOGLASNO. 
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Ad 3.) Vijećnička pitanja 

 

Ante Blašković postavlja pitanje zašto mjesni odbori nisu obaviješteni o radovima u svojim mjestima. 

Načelnik smatra da se radi ono što je već dogovoreno, a ako nešto nije jasno uvijek se može pitat i 

doći do njega. 

Ante Blašković moli da se upozori Komunalno Basilija da je potrebno više komunikacije sa mjesnim 

odborima. 

 

Tihomira Glavurtića zanima hoće li Općina naručiti fotočelije za rampu u Maslinici, koji je otpao i 

pri čišćenju s bacio, moli da se popravi što prije.  

Načelnik ističe da o tome nije informiran, Pročelnica će ispitati o čemu se radi i čim sazna dati će 

odgovor. 

 

Ćirli Kalebić podsjeća da se na prošloj sjednici govorilo o dobroj financijskoj situaciji Općine pa ga 

zanima da li se ide u rješavanje zemljišnih knjiga. 

Načelnik izvješćuje da će se početkom jeseni upriličiti prezentacija onoga što se priprema, to 

pripremaju odvjetnici sa kojima će se uskoro sastati zajedno sa predsjednikom Vijeća. Obećano je 

također da će se na sjednici Vlade u 9. mjesecu predstaviti odluka kojom će veliki dio posla preuzeti 

javni bilježnici kako bi se sve ubrzalo. Općina je predvidjela sredstva. Financiranje će se provoditi 

tako što će i vlasnici parcela sufinancirati, sklapat će se ugovori. 

 

Zvjezdana Jelinčić iznosi ponovni problem zalijevanja nasada u Stomorskoj, budući je određeni 

zaposlenik na bolovanju nema tko pa opet zalijeva ona sama. 

Načelnik odgovara da će odmah provjeriti što je sa tim. 

 

Predsjedatelj pita u svezi regulacije prometa u luci Rogač, ništa se ne provodi prema Odluci koju su 

donijeli. 

Načelnik izvješćuje da se na natječaj za 4 bobija javio samo 1, nisu se našli ljudi i nije se moglo 

realizirati. Radili su na regulaciji samo ljudi iz Lučke uprave, i uz pomoć policije. 

 

Ćiril Kalebić pita u svezi rada Vijeća za koncesije, da li se može što učiniti da se kao i u drugim 

županijama koncesije daju na 5 godina. 

Načelnik izvješćuje da su u Županiji rekli da to može zatražiti Vijeće za koncesije i to za slijedeću 

godinu, da sve pripreme za one lokacije gdje nije bilo problema ni žalbi. U tom slučaju ljudi bi više 

ulagali, a samo u našoj Županiji nije na 5 godina. 

 

Zvjezdana Jelinčić primjećuje da je u Stomorskoj, u Velom Docu, svakog dana sve više postavljenih 

bovi, za daske za jedrenje ili slično, pa je zanima da li je to dozvoljeno. 

Načelnik odgovara kako to nije dozvoljeno, misli da je ipak najgore u Rogaču- tamo se najviše vezuju 

brodovi „na crno“. Za postavljanje bove treba imati odobrenje. 

 

Zvjezdana Jelinčić iznosi problem uplovljavanja katamarana u Stomorsku, često ne može uploviti 

zbog jahti. 

Tihomir Glavurtić naglašava da su u uvalama Maslinica i Stomorska osvanuli pontoni. 

Načelnik iznosi da ima informaciju da je u Stomorskoj ponton postavljen (O la la – Turanj) 

uz suglasnost Županijske lučke uprave, i u Maslinici, mjesni odbor je bio informiran, odobreno ali ne 

smiju obavljat nikakvu djelatnost, i  uvjet je da ne ugrožava promet plovila ni sigurnost ljudi i njihove 

imovine. 
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Ad 4.) Odluka o dodjeli javnih priznanja   

 

Predsjedatelj daje riječ Zvjezdani Jelinčić, predsjednici Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja.  

Zvjezdana Jelinčić daje izvješće sa sastanka Povjerenstva da se svi članovi slažu sa svim 

prijedlozima za nagrade. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o prijedlozima. 

Prijedlog Dragoljub Marković, osobna nagrada, prihvaća se JEDNOGLASNO. 

Prijedlog ŠGZ Olinta, skupna nagrada, prihvaća se JEDNOGLASNO. 

Prijedlog Lovačka udruga Šolta, skupna nagrada, prihvaća se sa 6 glasova ZA i 1 PROTIV. 

Te se donosi 

Odluku o dodjeli javnih priznanja Općine Šolta za 2022. godinu 

 

 

Ante Blašković želi pojasniti zašto je protiv nagrade Lovcima, zbog 100 godina postojanja je uredu, 

ali je protiv obzirom da su krivi za veliki problem sa veprovima koje su oni sami doveli na otok.  

 

Predsjedatelj ističe da iako se dogovorilo da će se javna priznanja dodijeliti na svečanoj sjednici, 

obzirom na raširenost KOVID-a, o tome bi se trebalo povesti računa. 

Smatra da treba pozvati samo aktualne vijećnike, predsjednike MO, bivše načelnike i predsjednike 

vijeća, dalje treba dobro izbalansirat broj ljudi koji će doći izvana. Moli da ako će biti i hrana neka to 

odradi netko domaći, da ne dolazi iz Splita. Poziva vijećnike da daju svoj komentar. 

Ante Blašković naglašava da su se već o tome izjasnili na prošloj sjednici. 

Predsjedatelj smatra da je situacija ozbiljnija od tada jer je korona eskalirala. 

Tomislav Sinovčić napominje da bi možda bilo dobro da to bude na otvorenom. 

Predsjedatelj zaključuje da je prijedlog na otvorenom odličan iako je puno teže to organizirat, ali već 

prema broju ljudi Načelnik i on dogovoriti će što će, kako i gdje, i o tome će biti obaviješteni. 

 

 

5. Provedba čl.28 Statuta Općine Šolta u dijelu koji se odnosi na predlaganje i biranje 

članova upravnih tijela i  nadzornih odbora  glavnoj skupštini odnosno skupštini trgovačkog 

društva u kojem Općina ima dionice ili udjele u vlasništvu. 

 

Predsjedatelj daje kratak uvod, i postavlja pitanje Načelniku u svezi onoga što njega i osobno tišti, pa 

navodi imena članova Nadzornog odbora Komunalnog Basilija, ističe da protiv njih nema ništa, ali 

smatra da neki od njih nisu stručni za ovu funkciju. Nije nigdje objavljen izbor članova tog NO. 

Smatra da treba razriješiti te ljude i staviti kvalitetne i stručne osobe koji mogu pomoći Komunalnom 

Basilija jer to je krucijalna firma za život na otoku. Postavljene osobe su kvalitetne u svom zvanju ali 

za ovo smatra ne, osim Drage Jakovčevića. Za Vijeće za koncesije su se javnim pozivom tražili ljudi 

skoro sa doktoratom, a za ovo kao nije važno. 

Moli za stav Načelnika i vijećnika i da se nađe najbolje rješenje. 

 

Tihomir Glavurtić smatra da imamo na Šolti kvalitetnog kadra, ne trebaju nam iz Zagreba, da bi se 

pomoglo Komunalnom poduzeću. 

Ćiril Kalebić opaža da očito Tihomir ne zna koja je uloga Nadzornog odbora, slaže se da je možda 

potrebno biti stručan ali da li su ovi izabrani ljudi nešto pogriješili, ima li netko primjedbu na  njihov 

rad, jesu nekome pogodovali, njihova struka nije razlog da ovaj posao ne obavljaju dobro. Možda je u 
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pitanju naknada koju primaju za ovu dužnost, recimo javno koliko ona iznosi, smanjimo je ili ukinimo 

pa možda neće biti potrebe razgovarati o članku 28., zaključio je Ćiril Kalebić. 

 

Predsjedatelj ističe da nema primjedbi na njihov rad, ali i nitko ne zna tko je u Nadzornom odboru da 

bi bilo primjedbi, to nije objavljeno, a trebalo je biti u Službenom glasniku. Proceduru treba tehnički 

ispoštovati, Načelnik izigrava Zakon i naše propise, a dobro je krenuo sa Vijećem za koncesije pa je 

objavio čak javni poziv. Poziva Načelnika da ispoštuje proceduru, pa možda na kraju budu izabrane i 

iste osobe. 

 

Zvjezdana Jelinčić iznosi kako za biti član nekog nadzornog odbora ne treba biti stručan, tu ne treba 

nikakvo znanje, tu se ništa ne radi. Ona je bila u NO Turističke zajednice, govori iz svog iskustva. 

Pitanje je šta je taj NO Basilije do sada napravio, da li radi i kako. To je pravo pitanje.  

Predsjedatelj ponovno naglašava da nije problem u imenima, iako se vani puno o njima govori, nego 

stručnost potkrijepljena školom. 

 

Predsjedatelj pita Načelnika da li misli ispoštovati odluke Vijeća donesene prema naputku 

Ministarstva. 

Načelnik iznosi kako se ova tema vuče samo da bi ga se oblatilo, i stavlja se na svaku sjednicu, do 

sada mu se nitko normalno nije obratio, nego preko Ministarstva i primjedbi na njegov rad. Bio je na 

savjetovanju u Županiji, za sve jedinice lokalne samouprave, na temu sukoba interesa, tamo je izložio 

ovaj problem, rečeno mu je da je napravio ono što mu je Zakonom dozvoljeno. Za Vijeće za koncesije 

vijećnici su zaustavili postupak, nisu prihvatili stručne ljude koji su se javili, stručnost ih nije 

interesirala, napravili su problem ljudima jer nisu mogli raditi-nisu imali koncesijska odobrenja godinu 

dana, a sad se pozivaju na isti taj postupak. Komunalno Basilija je trgovačko društvo i ne treba 

objavljivati odluke u Službenom glasniku. Ako treba pozvat će se rukovodeći iz Basilije da se o 

ovome razgovara. Ističe kako je spreman na suradnju i razgovor ali na jedan drugi način, a ne 

prijavljivanjem na sve institucije. Dao je sve odvjetnicima da ispitaju ovu materiju. Basilija da li je 

pred bankrotom, kako je to vijećnik Glavurtić izjavio, smatra da iako se radi o 2,3 miliona kuna duga 

za kaznu i nakupljene kamate, do toga neće doći, stalno na tome radi i sada je na tu temu bio u 

Zagrebu. A i do svega toga ne bi došlo da vijećnik Blašković nije izvršio prijavu. Na temu „grubog 

pisma“ upućenog predsjedniku Općinskog vijeća, a zbog „otpremnine direktorici TZ i menađerskog 

ugovora“ kako je to nazvano, spreman je svaku kunu koja bude na štetu Turističke zajednice Općine 

Šolta platiti iz svog đepa. Nikad nije uzeo što me ne pripada, niti je plaću korigirao, povećao, već 4 

mandata nego je iznos naslijedio od prethodnika. Spreman je na kompromis, i smatra da treba biti 

jedna sjednica samo na temu Basilije. On kao Načelnik, ako to ide do neke točke kad više ne bude 

mogao trpiti, otići će, pa neka se nađe netko drugi kome će se „zapinjati noga“ kao što to njemu stalno 

rade. Traži da sve što je sada rekao bude uneseno u zapisnik.  

 

Ante Blašković, također traži da bude uneseno u zapisnik, po mogućnosti od riči do riči ono što će on 

sada reći jer je umoran od stalnog prozivanja da je krivac za ovu situaciju koja je nastala u Basiliji. 

Ines Marković inspektorica, došla je u obilazak eksploatacijskog područja Podgaj u vlasništvu 

Klaritca, došla je u kontrolu, a tada put prema Podgaju kojeg je Klaritac kasnije o svom trošku 

napravio nije postojao, išlo se preko Vrvotina. Gđa Ines je pitala za materijal kojeg je vidjela na 

Vrvotinama. Materijal je bio samljeven, Općina je platila Klaritcu da ga samelje za potrebe općine. To 

je i rekao gospođi Ines i tu prestaje sva priča koju je on vodio sa inspektoricom na temu Vrvotina. 

Krivci su gospoda Željko Zlendić i Renato Alajbeg koji nisu poznavali zakone RH, i nisu znali da taj 

materijal nije vlasništvo općine nego RH. I tada nastaje problem. 
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Predsjedatelj prekida izlaganje jer je ovo izašlo iz teme i na to upozorava gospodina Blaškovića, da to 

ne radi ubuduće. Sve što vijećnici žele reći, a ako nije vezano uz točku dnevnog reda, neka kažu pod 

točkom razno. 

 Zaključuje ovu točku sa ispravkom krivog navoda Načelnika, „nije u pravu da nije trebao objaviti 

odluku u Službenom glasniku po Statutu Općine Šolta“, objava mora biti.  

 

6. Odluka o imenovanju Etičkog odbora 

 

Predsjedatelj  podsjeća da su na prošloj sjednici izabrana 2 člana, Anton Purtić i Tomislav Sinovčić, 

ali traži se još jedan član i ujedno predsjednik, a koji ne može biti nositelj političke dužnosti, niti član 

političke stranke ili vijećnik.  

Predsjedatelj skida ovu točku sa dnevnog reda jer nema prijedloga za raspravu. 

 

7. Odluka o imenovanju Vijeća časti 

 

Predsjedatelj iznosi predložene članove Vijeća časti, koji su kontaktirani i prihvaćaju dužnost: Edit 

Jovanović, Srđan Elezović, don Andrej Marić, Vjekoslav Burica i Slobodan Jelavić. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o predloženom uz njegov prijedlog da Srđan Elezović bude 

predsjednik Vijeća časti. 

JEDNOGLASNO se donosi 

ODLUKU 

o imenovanju Vijeća časti 

U Vijeće časti imenuju se:  

                                             1. Srđan Elezović, predsjednik 

                                             2. don Andrej Marić, član 

                                             3. Vjekoslav Burica, član 

                                             4. Edit Jovanović, članica 

                                             5. Slobodan Jelavić, član 

 

8. Zaključak o pokretanju postupka izrade UPU Komunalno servisne zone sa reciklažnim dvorištem   

 

Načelnik daje općenito pojašnjenje, navodi kako će Strateška procjena za izradu PPU-a trajati do kraja 

godine. Zakon je tako naložio, što prije nije bilo, zato sve kasni, 8. Izmjne PPU-a ne idu tako brzo 

kako se mislilo. Glede ove točke dnevnog reda, sve što traži je da se donese odluka da se pokreće 

postupak izrade, a ne što će biti tamo napravljeno, upravo da bi se napravila dokumentacija o 

razlozima i uvjetima za ovaj UPU.  

Ne zna zašto postoji toliko nepovjerenje pa se ovaj zaključak stavlja na dnevni red iz sjednice u 

sjednicu. 

Predlaže da se od prisutnih vijećnika izaberu 3 koja će pomoći kod pripremanja razloga za ovaj UPU. 

Nema osobnog interesa šta će tamo biti, štiti interese većine stanovnika. 

 

Predsjedatelj predlaže pauzu. 

Pauza započinje u 09:50 sati. 

Sjednica se nastavlja u 10:05 sati. 

 

Tomislav Sinovčić ističe da je prijedlog Načelnika dobar, formirati Komisiju da se to napravi do 

kraja. 

Tihomir Glavurtić također podržava ovaj prijedlog i smatra da je odmah to tako trebalo napraviti. 

Zvjezdanu Jelinčić zanima da li su te čestice zem. otkupljene ili ih tek treba otkupljivati. 
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Ante Blašković smatra da je formiranje te grupe pravo rješenje, vijećnici trebaju voditi računa o 

potrebama Komunalnog poduzeća i Šolti općenito, treba napraviti prijedlog jednog idejnog rješenja 

koje će Vijeće izglasati. 

Načelnik ističe da je projekt napravljen, nema idejnog rješenja, navodi da bi želio jednu sjednicu 

posvetiti samo tome, sve građevinske dozvole su sa donje strane, ulaz bi trebalo napraviti sa gornje ali 

imovinsko pravni odnosi nisu svi riješeni,  projekt je napravljen ali zajedno odlučimo gdje će što biti. 

 

Predsjedatelj poziva vijećnike na glasovanje o predloženom Zaključku. 

Tihomir Glavurtić, prekida glasovanje, smatra da bi prije donošenja Zaključka trebalo ga korigirati, 

zajedno sa izabranom trojicom vijećnika. 

Ante Blašković smatra da je to prevelika površina zone, da tolika nije potrebna, ne može se iskoristiti, 

i da bi prije trebalo sa Načelnikom konkretizirati kako se vidi taj konkretan prostor. 

 

Predsjedatelj moli Pročelnicu da pojasni što se UPUom može raditi, mijenjati, u okviru zadanog 

prostora, zadane zone, u PPU-u. 

Pročelnica pojašnjava da je prostor zadan u PPU-u i ne može se mijenjati, osim unutar njega. Može se 

mijenjati raspored objekata, udaljenosti između njih…ali veličina zone ne. U slučaju promjena u PPU 

OŠ najprije treba mijenjati Županijski PP da bi mogli promijeniti svoj. 

 

Predsjedatelj pita kakva je procedura i koliko traje za izmjenu PPU-a Općine Šolta. 

Pročelnica navodi da su procedure trajale 1 do 2 godine međutim sada zbog strateške procjene 

procedura traje još duže. 

Predsjedatelja interesira da li se može u ID PPU-a koje traju već 1g. i 1.mj., ubaciti promjene. 

Pročelnica odgovara da je moguće ubaciti promjene, ali onda procedura ide ispočetka. 

 

Ante Blašković smatra da pretovarna stanica na 60.000m2 nema logike, treba provjeriti što stoji u 

Županijskom planu. I zanima ga što sa onim što su otkupili privatnici, da li će se možda na ovaj način 

legalizirati betonara koja radi bespravno već 7 mjeseci. 

 

Predsjedatelja zanima još, ukoliko se Zaključak izglasa da li to znači da se paralelno radi UPU sa ID 

PPU. 

Pročelnica daje potvrdni odgovor. 

 

Načelnik pojašnjava da u toj zoni po PPU OŠ može biti betonara, ali firma koja radi nelegalno nema 

dozvolu zato što se u međuvremenu ispostavilo da je potrebno imati UPU za to područje. 

Predsjedatelja interesira može li se betonara UPUom predvidjeti negdje drugdje u toj zoni. 

Načelnik odgovara da može, a može se predvidjeti i da ne bude nikakve betonare. Ali to je škakljivo 

pitanje. 

 

Predsjedatelj smatra da se sada može pristupiti glasovanju o Zaključku ili ovu točku skinuti sa 

dnevnog reda. 

Načelnik se poziva na kršenje Poslovnika, i ističe da se sad ne može skinuti, to se moglo samo prije 

usvajanja dnevnog reda. 

Predsjedatelj čita članak 81. Poslovnika i zaključuje da je točno da se točka ne može skinuti u ovom 

trenutku sa dnevnog reda, može se samo glasovati o njoj. 

Načelnik i Pročelnica napuštaju sjednicu sa isprikom da će izići dok traje glasanje. 

 

Vijećnici glasuju sa  2 glasa ZA,  3 SUZDRŽANA i 2 PROTIV, te Zaključak nije usvojen. 
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Predsjedatelj, pozivajući se na prijedlog Načelnika, predlaže imenovanje 3 vijećnika koja će raditi na 

„zoni Borovik“. 

Tihomir Glavurtić predlaže Antu Blaškovića, Ćirila Kalebića i Tomu Sinovčića za članove tog 

„Savjetodavnog tijela“. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o predloženim članovima. 

Sa 6 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN usvaja se prijedlog. 

 

Predsjedatelj konstatira da su se na sjednicu u 10:50 sati vratili Načelnik i Pročelnica. 

 

9. Razno 

U 10:55 sati vijećnica Zvjezdana Jelinčić napušta sjednicu zbog poslovnih obveza. 

 

Tihomir Glavurtić iznosi probleme i nugodnosti koje ima radi toga što je morao svjedočiti u predmetu 

rješavanja o plaćanju/oslobađanju od komunalnog doprinosa.  

Pročelnica potvrđuje da imaju velike neugodnosti i da je vrijeme da se Odluka o komunalnom 

doprinosu promijeni. 

Predsjedatelj zaključuje da će se na jednoj od narednih sjednica ići u izmjene Odluke o komunalnom 

doprinosu. 

 

Ante Blašković iznosi mišljenje o elaboratu o sanaciji Vrvotina. Smatra da je nelogično da se sanacija 

vrši na način da će se površina ozeleniti, i da se dalje neće moći koristiti. 

Predsjedatelj zaključuje da će ovo biti jedna od točaka slijedeće sjednice.  

Ante Blašković moli da na toj sjednici bude prisutan Željko Zlendić. 

Načelnik pojašnjava da će on odrediti tko će biti izvjestitelj po ovoj temi, ali naglašava da za ovo 

nema puno vremena kako se sredstva ne bi preusmjerila na nešto drugo. 

 

 

Načelnik upoznaje vijećnike sa potrebom mijenjanja Odluke o zabrani građevinskih radova u tijeku 

sezone, potrebno je izmijeniti do kraja godine, a za slijedeću sezonu, a za sve radove koje Općina 

zabrani mora nadoknaditi štetu. 

Predsjedatelj zaključuje da će ova odluka biti točka dnevnog reda na jednoj od narednih sjednica. 

 

Predsjedatelj izvješćuje da od početka ovog saziva Vijeća postoji pritisak sa primjedbama na rad 

Vijeća za koncesijska odobrenja. Već postoje kaznene prijave pa smatra da ne treba ovo Vijeće nikoga 

kazneno progonit. Ali također smatra da treba uputit dopis Ministarstvu mora, prometa i infrastrukture 

da izvrši nadzor nad radom Vijeća za koncesije, Općinsko vijeće je  odgovorno za rad  tog Vijeća pa 

neka Ministarstvo izvrši svoj posao. 

Poziva vijećnike na glasovanje o prijedlogu  

Zaključka  

poslat će se dopis Ministarstvu mora, prometa i infrastrukture u kojem će se tražiti nadzor nas radom 

Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja Općine Šolta. 

Sa 3 glasa PROTIV, 2 SUZDRŽANA i 1 ZA prijedlog nije usvojen. 

 

 

Predsjedatelj postavlja pitanje Načelniku bili se Garma u Rogaču, mogla nekako ograditi kao plaža, 

kao takva je pohvaljena, bar za slijedeću sezonu. 
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Načelnik se slaže, obećava staviti to u Plan za slijedeću godinu, a naglašava da je potrebno staviti i 

ogradu odozgo, što će se također napraviti. 

 

U 11:20 sati Tomislav Sinovčić napušta sjednicu zbog poslovnih obveza. 

 

Predsjedatelj ima informaciju da se u Garmi po noći okupljaju, da se stvara nered, šteta bi bila da se 

uništi pa smatra da bi bilo dobro angažirati policiju da povremeno obiđe taj dio. 

Načelnik nadopunjuje da se nered i iživljavanje motorima također odvija i na groblju u Grohotama, 

morat će se mrtvačnica zatvoriti, toliki su neredi da je intervenirala policija iz Splita.  

Svakako za slijedeću sezonu angažirati Policiju za sva takva okupljališta. 

 

Ante Blašković informira da se Krugaška pretvara u ogromno smetlište te da bi trebalo to sanirati. 

 

Tihomir Glavurtić ponovno upozorava na nered u Maslinici, velikom broju brodova, gliserima koji 

prolaze blizu plaže, nedostatku plažne ograde i Lučkoj kapetaniji koja to sve ignorira ili odobrava, 

traži da se tome stane na kraj prije nego se nešto dogodi. 

Pročelnica iznosi primjere iz Stomorske i smatra da bi se trebalo konačno početi kažnjavati, prijave iz 

Općine Lučkoj kapetaniji upućene su u više navrata, ali nikad nisu reagirali. 

Predsjedatelj moli stručne službe da pokušaju zakazati sastanak sa Lučkom kapetanijom. 

 

Predsjedatelj moli također da mu se dostavi evidencija korištenja službenih vozila Komunalnog 

Basilija, kako je i dogovoreno na prošloj sjednici. 

 

Načelnik upozorava na potrošnju vode, Šolta je na gornjoj granici potrošnje vode, a još nije puna 

gostiju, upozorava da se može ovih 20tak dana dogoditi kriza, no ne želi zastrašivati stanovništvo. 

Možda samo uputiti neku preporuku.  

 

 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 11:31 sati. 

 

 

 

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina            Teo Tomić dipl.iur.  

 

 

KLASA: 024-02/22-01/07  

URBROJ:218-49-01-22-2  

Grohote, 18. srpnja 2022. godine 


